
Protokół Nr LVI/18 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 maja 2018 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.07 

Zamknięcie obrad – godz. 19.45 

Ad. 1 

Obrady otworzyła Z-ca Przewodniczącego RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Z-ca Przewodniczącego RM stwierdziła, że obrady są 
prawomocne - w sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności 
sołtysów, gości zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią 
załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Z-ca Przewodniczącego RM powołała radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady 
Miejskiej z dnia 27 kwietnia 2018 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 
 

Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

B. Drożdż – poinformował, że złożył na ręce Z-cy Przewodniczącego RM wniosek dotyczący 
zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie wsi Wambierzyce 
oraz wysokości stawek opłaty za parkowanie, wysokości opłaty dodatkowej i sposobu ich 
pobierania. 

Z- ca Przewodniczącego - odczytała wniosek złożony przez radnego. 

Burmistrz - poprosił o sprecyzowanie wniosku. Burmistrz zapytał, czy wniosek został 
wprowadzony do zmiany porządku obrad czy do zmiany uchwały, która obowiązuje i została 
podjęta przez Radę i na tej podstawie zostały wdrożone stawki za parkowanie w 
Wambierzycach. Jeżeli Rada przyjmie tą propozycję to Burmistrz będzie ją realizował. 
Burmistrz uważa, że wniosek budzi wiele wątpliwości, poprosił o doprecyzowanie wniosku, 
aby poprawnie wdrożyć uchwałę do realizacji.  

B. Drożdż - zaproponował wydanie kart dla mieszkańców takich jakie posiadają nauczyciele 
w Wambierzycach. 

Burmistrz - wyjaśnił, że nauczyciele dostali karty, bo jest to strefa postoju a nie parking. 
Parking jest poniżej gdzie stoi parkomat.   



J. Gorczycki - poprosił o wycofanie uchwały w celu przeprowadzenia konsultacji między 
radnymi lub zastosowanie innego rozwiązania.  

Burmistrz - będzie realizował każdą podjętą uchwałę przez Radę. Burmistrz jest 
zobowiązany pouczyć i poinstruować, bo jest odpowiedzialny za podejmowanie uchwał przez 
Radę przy braku logiki lub przy łamaniu prawa. Na wjeździe do Wambierzyc jest parking na 
90 miejsc dla samochodów osobowych, 20 autokarów i 20 rowerów, na ulicy Objazdowej jest 
15 miejsc parkingowych niepłatnych i na ul. Wiejskiej jest 50 miejsc parkingowych 
niepłatnych. Powyżej placówki szkolnej są miejsca do postoju, które zostały użyczone 
nauczycielom. Płatne parkingi są przy Bazylice i na dole na placu. Rada zwolniła z opłaty za 
parkowanie w soboty i niedziele. Burmistrz poinformował, że został przejęty z Województwa 
fragment drogi wojewódzkiej w kierunku Polanicy Zdrój na którym mieszkańcy mogą 
parkować za darmo. W Wambierzycach jest najwięcej ze wszystkich miejscowości w Gminie  
miejsc do parkowania niepłatnych.  

M. Chrzan - sołtys wsi Wambierzyce - poinformował, że w Wambierzycach jest bardzo dużo 
miejsc parkingowych niepłatnych. Sołtys uważa, że błędem jest nie pobieranie opłat za 
parkowanie pod Bazyliką w soboty i niedziele, kiedy jest najwięcej przyjezdnych.  

Burmistrz - wyjaśnił, że zwolnienie z opłat za parkowanie przed Bazyliką wynika ze 
sztywnych przepisów, które zobligowały do takiej propozycji. Każda inna byłaby wadliwa 
prawnie. 

B. Siemczonek - uważa, że wniosku radnego i mieszkańców jest słuszny, poprosiła Radę o 
wypracowanie kompromisu. 

Burmistrz - wyjaśnił, że nie jest radnym i nie głosował tej uchwały, ale będzie realizował 
każdą podjętą uchwałę przez radnych. W Wambierzycach od zawsze były płatne parkingi. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14  przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 6 
 
Małgorzata Matusz - inspektor ds. komunikacji społecznej i promocji poinformowała, że 
zawodniczki UKS „Wieża” Radków zdobyły Mistrzostwo i V-ce  Mistrzostwo Dolnego Śląska 
w turnieju Kinder Sport. 
 
Burmistrz podziękował zawodniczkom i trenerowi za promowanie Gminy w Polsce.  
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM wręczyli zawodnikom oraz trenerowi UKS „ 
Wieża” Radków w kategorii piłka siatkowa puchary oraz listy gratulacyjne za zdobycie 
Mistrzostwa Dolnego Śląska w kategorii 2,3,4 Kinder+ Sport życząc dalszych sukcesów. 
 
Natalia Rosiek - trener drużyny siatkarek  podziękowała za wyróżnienie. 
 
O godz. 1538 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę. 
O godz. 1549 Z-ca Przewodniczącego RM wznowiła obrady. 
 
Burmistrz - poinformował, że straże pożarne od kilku lat są szkolone i wyposażane w 
nowoczesny sprzęt, który ratuje życie mieszkańcom Gminy. Burmistrz poinformował, że 
projekt „Doposażanie jednostek OSP z terenu Gminy Radków w sprzęt i wyposażenie 
ratujące życie ofiarom przestępstw i wypadków” współfinansowany ze środków Ministerstwa 
Sprawiedliwości w ramach Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy 
Postpenitencjalnej - Funduszu Sprawiedliwości został dofinansowany przez Ministerstwo 
Sprawiedliwości w 99% na kwotę 21310,00 zł. a udział Gminy wyniósł 1% wydatków. W 



ramach tego funduszu zostały zakupione defibrylatory dla OSP Radków, Ścinawka Średnia, 
Wambierzyce oraz Ścinawki Dolej. OSP Ścinawka Dolna otrzymała dodatkowo zestaw do 
udzielenie pierwszej pomocy. Burmistrz pogratulował jednostkom OSP które otrzymały nowy 
sprzęt. Burmistrz poinformował, że zostanie zakupiony samochód bojowy dla OSP Ścinawka 
Dolna i mały samochód dla OSP Ratno Dolne  
 
Burmistrz wraz z Z-cą Przewodniczącego RM i Komendantem Straży Miejskiej przekazali 
Prezesom OSP Radków, Ścinawka Średnia, Wambierzyce i Ścinawka Dolna sprzęt 
zakupiony w ramach środków otrzymanych z Ministerstwa Sprawiedliwości.  
 
Ad. 7 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła o złożenie informacji o sytuacji sanitarno-
epidemiologicznej w Gminie Radków Inspektora Powiatowej Stacji  Sanitarno-
Epidemiologicznej w Kłodzku.  
 
Teresa Józefiak - Inspektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Kłodzku 
złożyła informację o sytuacji sanitarno-epidemiologicznej w Gminie Radków za 2017 rok 
(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 
Burmistrz - podziękował Inspektorowi za złożenie informacji oraz za współpracę. Burmistrz 
odniósł się do zaleceń pokontrolnych w placówkach oświatowych wydanych przez SANEPID:  

 sprawa ogrodzenia w Ścinawce Średniej jest świadomie wstrzymywana. Na dzień 
dzisiejszy jest podpisane zadanie na wartość około 1 200.000,00 zł na 
termomodernizację budynku po starej szkole, odnowienie elewacji, wymianę dachu i 
wymianę ogrzewania na pompy ciepła. Po wykonaniu wszystkich prac zostanie 
wykonane ogrodzenie 

 meble w placówkach oświatowych są sukcesywnie wymieniane  

 rozpoczęły się prace na obiekcie dawnego Przedszkola w Ścinawce Średniej na 
nowoczesny żłobek. Wartość zadania wyniesie 1 200.000,00 zł 

 został zatrudniony dietetyk, który nadzoruje wszystkie stołówki w Gminie. 

Gmina poprawia warunki w placówkach oświatowych, sukcesywnie będą prowadzone 
zmiany na lepsze.  

Ad. 8 

Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła o złożenie informacji o przygotowaniach do 
wypoczynku letniego. 

L. Jagódka - kierownik referatu OKiS na bazie informacji przygotowanych przez dyr. 
placówek oświatowych oraz instytucje kultury złożyła zbiorczą informację o przygotowaniach 
do wypoczynku letniego (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

B. Sobczyńska - odniosła się do przedstawianej informacji - zapytała, czy półkolonie 
organizowane dla uczniów będą odpłatne.  

L. Jagódka - wyjaśniła, że układany jest szczegółowy harmonogram, który zostanie 
przekazany dzieciom. Koszt będzie zależał  od wyboru przez dzieci z jakich imprez ujętych w 
harmonogramie będą chciały skorzystać. 

B. Sobczyńska - zapytała, jaki będzie koszt za półkolonie i ile będą trwały.  



L. Jagódka - wyjaśniła, że koszt półkolonii na ucznia to kwota 250,00 zł za okres dziesięciu 
dni. 

 

Ad. 9 

Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła o złożenie informacji o przygotowaniu obiektów 
sportowo - rekreacyjnych oraz bazy noclegowej do sezonu letniego. 

A. Kowalczyk - kierownik Referatu Programowania Rozwoju i Współpracy Transgranicznej 
złożyła informację o przygotowaniu bazy noclegowej do sezonu letniego (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 

Burmistrz - poinformował, że Gmina dysponuje około 1200 miejscami noclegowymi. Aby 
umożliwić turystom dłuższy pobyt w gminie należałoby dysponować 7000 tys. miejsc 
noclegowymi. Należy wspólnie działać aby pozyskać inwestorów w obszarze Kraina Gór 
Stołowych poprzez odbudowę obiektów hotelarskich i gastronomicznych. 

Ad. 10 

Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła Dyrektora GCKSiT o złożenie informacji o 
przygotowaniach do obchodów Dni Radkowa (Kraina Gór Stołowych - Jarmark 
Stołowogórski) a także informacji o przygotowaniu obiektów sportowo - rekreacyjnych i bazy 
noclegowej do sezonu letniego i informacji o przygotowaniach do wypoczynku letniego. 

M. Kusiakiewicz - Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie złożył 
w/w informacje (informacje stanowią  załączniki do protokołu) 

O godz. 1654 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę. 
O godz. 1729 Z-ca Przewodniczącego RM wznowiła obrady. 

Ad. 11 

 Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 28 kwietnia 2018 roku do 30 
maja 2018 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

J. Gorczycki - zapytał ile wyniesie kara dla firmy wykonującej kolektor w Tłumaczowie, która 
nie zmieści się w terminie z inwestycją. 

 Burmistrz - wyjaśnił, że wszystkie warunki określone w umowie wynikają z wykonawstwa. 
Wykonawca podjął ryzyko i przyjął umowy.  Jeżeli wykonawca nie wykona pracy w terminie 
poniesie konsekwencje finansowe dotyczące całego projektu. Wykonawca to wie i musi 
wybudować kolektor główny do końca roku. Gmina nie może zagwarantować finansowo ani 
wykonawczo przyłączeń poszczególnych budynków. Kanalizacja jest prowadzona do granicy 
działki i jest tak zaprojektowana aby przejść jak najbliżej budynków. Mieszkańcy będą 
zobligowani wykonać przyłącza we własnym zakresie, Gmina będzie partycypować poprzez 
różne formy pomocy, aby ten program w całości zamknąć do końca następnego roku. Dla 
wykonawcy kary są równoznaczne z utratą środków przez Gminę tj. około 6 mln.  

J. Gorczycki - radnego niepokoi brak postępu prowadzonej inwestycji.  

Burmistrz - wyjaśnił, że ze strony Gminy nie ma opóźnienia. Spowolnienia powoduje sam 
wykonawca, który wymyśla zmiany do projektu na które nie można się zgodzić i dlatego trwa 
spór pomiędzy inżynierem kontraktu, nadzorem inwestorskim i autorskim a wykonawcą firmą 
Winsan ze Ścinawki Średniej. Gmina przesłała do wykonawcy ostateczne stanowisko, że nie 
wyraża zgody na jakiekolwiek zmiany do projektu.  



Ad. 12 

Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych 

o złożenie informacji z realizacji podstawy programowej. 

A. Słabicka - Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego z Oddziałami Integracyjnymi w 

Radkowie złożyła informacje z realizacji podstawy programowej (informacja stanowi 

załącznik do protokołu).  

M. Ciechanowicz - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach złożyła 

informacje z realizacji podstawy programowej (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

Burmistrz - odniósł się do przedstawionej informacji - po złożonym sprawozdaniu Burmistrz 

nie wie, czy został zrealizowany program, który wynika z podstawy programowej z 

poszczególnych przedmiotów, czy nie. Przedstawione sprawozdanie jest opisem sytuacji i 

trudności różnych zdarzeń. 

M. Ciechanowicz - wyjaśniła, że pozostało cztery tygodnie nauki i będzie realizowana 

podstawa programowa. Dwa razy w roku szkolnym jest przeprowadzane ilościowe 

zestawienie zrealizowanych zajęć i raz w ciągu roku szkolnego zestawienie jakościowe 

poprzez arkusze w których wpisuje się treści programowe a nauczyciele wpisują tematy do 

realizowanych treści.  

Burmistrz - wyjaśnił, że nie chodzi o techniki i działania, chodzi czy zostały zrealizowane lub 

nie podstawy programowe. Burmistrz chciałby wiedzieć, czy na koniec roku szkolnego na 

jakim etapie i w jakim stopniu była zrealizowana w danym przedmiocie działalność 

nauczycielska w odniesieniu do podstawy programowej. Czy program założony przez 

nauczyciela nie mniej jak z podstawy wynikającej był zrealizowany. Rok ma zakończyć się 

zrealizowaniem programu, który nauczyciel w oparciu o podstawę programową przyjął a 

dyrektor mu go nadał.     

D. Florczak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radkowie złożyła informacje z realizacji 

podstawy programowej (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

R. Borkowski - Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce 

Średniej złożył informacje z realizacji podstawy programowej (informacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

B. Sobczyńska - stwierdziła, że z wypowiedzi dyrektorów wynika, że nie ma powodu do 
niepokoju jeśli chodzi o realizację podstawy programowej po stronie nauczycieli. Jeśli 
występują braki w realizacji podstawy programowej to jest to spowodowane niską frekwencją 
uczniów starszych i to jest problem i przyczyna dla których podstawa programowa nie będzie 
dla każdego ucznia indywidualnie zrealizowana. Radna uważa, że należałoby zastanowić się 
nad programem poprawy frekwencji.  

 

O godz. 1850 Z-ca Przewodniczącego RM ogłosiła przerwę. 

O godz. 1910 Z-ca Przewodniczącego RM wznowiła obrady. 

 

Po przerwie liczba radnych zmniejszyła się do 13 - z udziału w obradach zwolnił się radny 
Piotr Trybus. 



 

 

Ad. 13 

DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami  

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 2 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 
terenie wsi Wambierzyce oraz wysokości stawek opłaty za parkowanie, wysokości 
opłaty dodatkowej i sposobu ich pobierania  

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. Poinformowała, że przed sesją 
został złożony wniosek o zmianę uchwały w sprawie płatnego parkowani, który zgodnie ze 
Statutem nie może być rozpatrywany na dzisiejszej sesji. 

Agnieszka Lis - radca prawny - wyjaśniła, że projekt uchwały powinien być przedłożony 
Radzie wraz z uzasadnieniem, w którym należy wskazać potrzebę podjęcia uchwały oraz 
informację o skutkach finansowych jej realizacji. Do projektu uchwały, którego inicjatorem 
jest radny winna być załączona ponadto opinia Burmistrza. Z uwagi, że wniosek wpłynął 
przed sesją należy nadać wnioskowi formalny bieg i musi spełniać wymogi zgodnie ze 
Statutem. 

J. Gorczycki - uważa, że we wniosku było szerokie uzasadnienie a sprawy błędne zostały ale 
uzasadnienie było do wglądu. 

A. Lis - wyjaśniła, że odczytała jak powinien wyglądać wniosek pod względem formalnym 
zgodnie ze Statutem Gminy. Wniosek dotyczy zmiany uchwały już podjętej. Na dzisiejszą 
sesje przygotowany jest z inicjatywy Burmistrza inny projekt uchwały i on może być 
procedowany.  

Z-ca Przewodniczącego - poprosiła o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 
1 głosie przeciwnym. 



R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie przeciwnym. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały przy 1 głosie wstrzymującym. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za - 9  przeciw - 3  wstrzymało się - 1. 

DRUK NR 3 w sprawie regulaminu korzystania z parkingu przy ul. Noworudzkiej w 
Wambierzycach 

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 
1 głosie przeciwnym. 

R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 4 w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 
wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Kłodzkiego 

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



 R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 5 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Radków” 

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kolpalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 6 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków  

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 7 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2018 rok  

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła o przedstawienie opinii 
Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Przybycień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projektu chwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 14 

J. Gorczycki - odniósł się do Obwieszczenia Burmistrza Miasta i Gminy Radków, które 
zostało wywieszone na tablicy ogłoszeń o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu eksploatacji złoża melafiru 
„Tłumaczów-Wschód” - zapytał czy wnioski które składał w 2010r. do planu przestrzennego 
dla kopalni Tłumaczów-Wschód zostały uwzględnione, czy zostały uchylone czy dalej 
funkcjonowały.  

Burmistrz - wyjaśnił, że plan miejscowy dla kamieniołomu na polu Gardzień i na polu Wschód 
nie jest prowadzony przez Gminę. Obwieszczenie zostało wywieszone, bo należy to do 
obowiązku Gminy. Jest to plan prowadzony i pilotowany przez spółkę właściciela tego terenu 
a obowiązkiem Gminy jest wdrożenie procedury bo został zakreślony plan miejscowy i pole 
Wschód plan ma, ale trzeba przystąpić do uchwalenia tego planu. Wnioski składane przez 
radnego w 2010r. dalej będą procedowane jak pozostałe wnioski. Wnioski które dotyczyły 
Gardzienia zostały wdrożone i zrealizowane, bo inaczej plan miejscowy na Gardzieniu nie 
zostałby uchwalony i nadany przez Wojewodę. Taką samą procedurę przejdzie plan na polu 
Wschód w momencie uchwalania 

J. Gorczycki - nie pytał o Gardzień tylko o Wschód. 

Burmistrz - wyjaśnił, że dotyczy to pola Wschód a obwieszczenie zostało wywieszone. Plan 
będzie budowany i tworzony. 

J. Gorczycki - zapytał, co z pismem które posiada. 

S. Kołodziejczyk - zgodnie z harmonogramem wywóz odpadów komunalnych  w siedmiu 
miejscowościach na terenie Gminy odbywa się raz na dwa tygodnie. Zapytał, czy byłoby 
możliwość aby w okresie letnim wywóz odpadów odbywał się raz w tygodniu. 



Burmistrz - poprosił o złożenie wniosku wraz z uzasadnieniem, który zostanie przekazany do 
realizacji Kierownikowi Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Burmistrz nie widzi 
przeszkód aby wdrożyć i przekazać do obowiązku realizacji firmie RUK. 

Ad. 15 

Nie złożono. 

Ad.16 

Nie było.  

Ad. 17 

Po wyczerpaniu porządku obrad Z-ca Przewodniczącego RM zamknęła LVI sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie.  

 

Protokołowała:           Z-ca Przewodniczącego 

Lucyna Połowczuk        Rady Miejskiej w Radkowie 

      Czesława Jarzyńska 

 


